
 

 

 

 

 

          

  

 

 REFERAT 
  

Møte:  Dato:   

Beredskapsutvalget for reindrift i Nordland – 

halvårlig møte 

12.12.2023   

  

Møteleder: Referent: 

Christian Brun-Jenssen Øyvind Gyltnes Eilertsen 

Til stede:   

Beredskapsutvalget: Stig Lifjell (reindriftsrepresentant), Per Thomas Kuhmunen 

(reindriftsrepresentant), Mats Pavall (reindriftsrepresentant, Teams) og Eva-Stina Andersson 

(reindriftsrepresentant, Teams), Birger Willumsen (Mattilsynet), Christian Brun-Jenssen 

(Statsforvalteren i Nordland) 

Statsforvalteren i Nordland: Stein Tage Domaas, Øyvind Gyltnes Eilertsen 

  

Sted: Storjord, Saltdal 

 

Varighet: 10.00 til 15.00 

 

Referat fra halvårlig møte i beredskapsutvalget 

Saksliste 

 

1. Gjennomgang av endringer i mandat for beredskapsutvalgene 

2. Referat fra årlig møte i Alta 

3. Beitesituasjonen pr desember 2023 i Nordland 

4. Kompetanseutvikling – studie av beiter i nærområdet (ute for de som var fysisk til stede) 

 

 

1. Gjennomgang av endringer i mandat for beredskapsutvalgene 

 

Christian gikk gjennom de justeringene som er gjort i mandatet for beredskapsutvalgene.  

 

Beredskapsutvalget diskuterte de endringene som vil få betydning for arbeidet i utvalget. 

 

Mandatet sier nå at beredskapsutvalgets beslutning om beitekrise skal være enstemmig. Utvalget 

mener dette reiser en del spørsmål som ikke løses i mandatet. Det er uklart hva konsekvensen er 

dersom det utvalget ikke er enstemmig i en sak. Om utfallet er at uenighet i utvalget medfører at det 

ikke kan tas en beslutning, vil det kunne gå ut over det aktuelle distriktet.  

 

At utvalget er beslutningsdyktig med en representant fra forvaltningen og en fra reindriftsnæringen 

til stede, kan også åpne for at den som har et annet syn på saken holdes utenfor beslutningen. Disse 

uheldige uklarhetene burde korrigeres i senere revisjon av mandatet. 

 

Utvalget merket seg også de nye fristene for hvor hurtig saksbehandlingen skal være etter mottatt 

varsel om utfordrende beiteforhold. Utvalget er enig i at sakene må behandles så hurtig som det lar 
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seg gjøre, men ser at noen av fristene vil være vanskelig å overholde enkelte ganger. Det vil etter 

utvalgets syn kanskje være mer fornuftig å ikke binde seg til så konkrete frister, fordi det kan skape 

en forventing som er vanskelig å oppfylle av naturlige årsaker. 

 

2. Referat fra årlig møte i Alta 

 

Stein Tage refererte fra det årlige møtet i Alta. De forskjellige temaene som ble tatt opp i Alta ble 

diskutert av utvalget. 

 

Utvalget ga tilbakemelding om at tidspunktet for årets møte var uheldig da reindrifta i Nordland er 

veldig opptatt på den tiden. Utvalget hadde ikke mulighet til å stille i år. 

 

3. Beitesituasjonen pr desember 2023 i Nordland 

 

Beredskapsutvalget gikk gjennom beiteforholdene slik de er nå i de fleste distriktene i Nordland. For 

de som ikke var representert i utvalget hadde Christian tatt en ringerunde. Forholdene er til dels 

ulike i distriktene, og noen distrikter ser allerede nå tegn til utfordrende vinterbeiter i den 

kommende vintersesongen. 

 

4. Studie av beiter i nærområdet 

 

Det ordinære møtet ble avsluttet for de som deltok på Teams. De som var fysisk til stede dro til 

Viskis bru. Reindriftsutøverne orienterte om reinens beiting vinterstid og viste hvordan beitene 

påvirkes av værforholdene. 

 

Møtet ble avsluttet med felles middag på Nordnes kro.  


